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دهقان پور تاکید کرد:

نیروی انسانی میتواند عامل تحرک سازمان باشد
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس گفت: معتقد هستم آن چیزی که می تواند یک سازمان را به حرکت در بیاورد و موفق کند نیروی انسانی

است و تعاملات باید به نحوی شکل بگیرد تا انسان محور همه تغییرات باشد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، مجتبی دهقان پور در نخستین مجمع عمومی کارکنان این سازمان در سال جاری با تبریک میلاد امام رضا
(ع) و آغاز هفته جهاد کشاورزی تصریح کرد: اگر انسان محور تغییرات باشد و بر اساس آن رویکردها و برنامه های توسعه تدوین شود به نظر میآید

یک سنگ بنای خوبی است برای اینکه مسیر را برای آینده هموار کند.
این مقام مسئول با بیان اینکه اگر کاری انجام شده و نتیجه مطلوبی حاصل شده نتیجه تلاش همه کارکنان بوده است، اظهار کرد: امیدوار هستیم در

ادامه این راه همدلی که در سازمان شکل گرفته و مبتنی بر فضای کار است و کمتر به حاشیه آن توجه می شود استمرار یابد.
او با اشاره به اینکه احترام به کرامت انسان ها برای مدیر و مجموعه سازمان می تواند منشاء خیر و برکت باشد، ابراز کرد: شما اگر بهترین برنامه ها و

سیاست ها را داشته باشید اما عامل اجرایی خوبی نداشته باشید کار ها مغفول می ماند.
وی با بیان اینکه همکاران در تنظیم بازار کالاهای اساسی نوروز خوش درخشیدن اضافه کرد: آنچه موجب موفقیت شده است مجموعه تلاش همکاران

سازمان جهاد کشاورزی بوده است که امیدواریم همچنان تداوم یابد.
او با این توضیح که تغییرات و جابجایی ها در سطوح مدیریتی برای این است که انرژی جدید به سازمان تزریق شود، افزود: اگر گزینه هایی که انتخاب

می شوند احساس کنیم از کشش لازم برخوردار نیستند دوباره تغییر خواهیم داد.
دهقان پور با اشاره به اجرایی شدن طرح توزیع عادلانه یارانه ها در کشور و تشریح ضرورت های اجرای آن اظهار کرد: باید از این فرصت استفاده کنیم،

به عنوان یاوران تولید و کسانی که در جبهه مقدم تولید هستیم کمر همت را برای کمک به تولید کننده محکم تر از قبل ببندیم.
وی با تاکید بر اینکه ما باید در عرصه تولید حضور داشته باشیم بیان کرد: در حوزه تولیدات گیاهی و دامی به طور مشخص تر تولیدات دامی ما باید

حضور بیشتری داشته باشیم؛ ارتباط ما با بهره برداران در قالب مدیران پهنه باید تقویت شود.
دهقان پور با یادآوری اینکه در سالیان گذشته خود طرح مدیران پهنه را ارائه داده و هم اکنون در سطح کشور تسری پیدا کرده است، افزود: در حال

حاضر با بررسی طرح پهنه بندی شاهد برخی اشکالات هستیم.
او با بیان اینکه مدیران پهنه ما در حال حاضر بیشتر نقش جمع کننده اطلاعات را دارند آن هم اطلاعاتی که بعضا دقیق نیست، گفت: انتظار می رود

معاونت بهبود تولیدات گیاهی در موضوع پهنه ها ورود و اطلاعات دقیق و مطمن را به دست آورند.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس با اشاره به اینکه مدیران پهنه ها و کارشناس مسئول پهنه ها حلقه ارتباط با عرصه تولیدی و بهره برداران

هستند، تصریح کرد: در گام اول باید توجه خود را به این حلقه معطوف کنیم.
وی با اشاره به اینکه مشکلات و محدودیت های مختلف کارکنان را درک می کنیم، اظهار کرد: کار در جهاد کشاورزی نشأت گرفته از همان روحیه جهادی

است، روحیهای که ایثار، اخلاص و از خودگذشتگی در آن متبلور است.
مجمع عمومی کارکنان سازمان جهاد کشاورزی استان فارس با حضور مجتبی دهقان پور رئیس این سازمان، سید محسن قائمی مسئول حوزه نمایندگی
ولی فقیه، علیرضا واحدی پور قائم مقام رئیس سازمان، معاونین، مدیران و تعدادی از کارکنان با محوریت جشن میلاد آقا امام رضا (ع)  و گرامیداشت

هفته جهاد کشاورزی برگزار شد.


